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Trafikudvalget har i brev af 18. februar 2009 stillet mig følgende spørgsmål
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra René Skau Björnsson (S).

Spørgsmål nr. 463:

"Vil ministeren oplyse, hvor mange ture i gennemsnit pr. år, der lå til grund for 
de økonomiske DUT-beregninger i forhold til amternes udgifter ved 
introduktionen af den individuelle handicapkørsel i starten af 1990'erne?"

Svar:

Data for at besvare spørgsmålet er ikke umiddelbart tilgængelige. Det vil kræve 
en betydelig sagsgennemgang i Rigsarkivet, som jeg ikke finder formålstjenlig.

Idet DUT-kompensationen ikke efterreguleres, og der har været enighed om 
forudsætningerne, mener jeg, at det er irrelevant at afdække det gennemsnitli-
ge antal ture pr. år, der lå til grund for de økonomiske DUT-beregninger ift. 
amternes udgifter ved introduktionen af den individuelle handicapkørsel i be-
gyndelsen af 1990’erne. En eventuel udvikling i antallet af kørte ture i den indi-
viduelle handicapordning siden da vil således ikke have betydning for det aktu-
elle bloktilskud.

Med venlig hilsen

Lars Barfoed
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